
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Holme Syd 
 
Tidspunkt: 5. april 2022 
Sted: Hos Frank Arberg, Holme Parkvej 177 
Referent: Peter Svenné Schmidt 
 
Deltagere 
Peter Corneliussen 20226155 pcorneliussen@te.com Holme Parkvej af 1990 
Lars Thruesen 21400070 lthruesen@gmail.com Madsbjergparken 
Diana Mønniche Eriksen 20717862 ruzo2000@gmail.com  Holme Parkvej af 1987 
Frank Arberg 40356784 frank@arberg.dk  Jelshøj 
Finn Skovsgaard 40147582 skovsgaard389@gmail.com Jelshøj 
Peter Svenné Schmidt 72201022 peter.schmidt@live.dk  Holmeparken 
 
Referat sendes til alle bestyrelsesmedlemmer samt til post@holme-bjerge.dk 
 
Dagorden 

1. Opsamling fra sidste bestyrelsesmøde: 

2. Kassereren – Orientering. 

3. Justering af 5-Årsplan. 

4. Eventuelt. 

 
 
Ad 1) Opsamling fra sidste bestyrelsesmøde 

Referat fra sidste møde blev gennemgået for opfølgningspunkter og herefter godkendt. 
 
Peter Corneliussen har fulgt op med Aarhus Kommune omkring oprensning af søen på vores 
arealer, der begynder at trænge igen.  
Fra kommunens afdeling for Teknik og Miljø blev Peter henvist til Aarhus Vand, som skal 
godkende at der foretages en oprensning. Vi håber på i lighed med sidste gang at få Aarhus Vand 
til at give et tilskud til oprensningen. 
 
Trappen nær Holme Parkvejs begyndelse ved Ringvej Syd og ned på stien gennem viadukten 
under Ringvejen har fået slået noget af et af trinene. Frank skaffer en pris hos gartnerfirmaet Buus 
på enten at reparere trappen eller at få etableret en ny med andre sten. 
 
Et forslag fra Parcelforeningen Holme Bjerge om at etablere en svingbås hvor Holme Parkvej 
ender i Ringvej Syd skal diskuteres på næste repræsentantskabsmøde. 
 
To udgåede træer på vores grønne områder skal fjernes og erstattes af nye. Også her skaffer 
Frank en pris på dette arbejde hos gartnerfirmaet Buus. 
 
Repræsentantskabsmødet forsøges lagt den 7. juni eller alternativt den 14. juni 2022. Peter 
Corneliussen får en aftale på plads – helst med Folkehuset Holme, hvor flere af vores 
parcelforeninger har været godt tilfredse med vilkår og forplejning ved møder. 
  
 
Ad 2) Kassereren - Orientering 

Indestående på grundejerfoeningens bankkonto er p.t. kr. 228.571 

Diana sørger for at vores revisor får gjort regnskabet klar inden repræsentantskabsmødet. 

 

  



Ad 3) 5-års plan 

Vi gennemgik den rullende 5-års plan for de større påtænkte omkostninger. 

Den største post i år på 150 t.kr. til oprensning af søerne udskydes til næste år  

Frank sørger også for et konkret tilbud fra gartner Buus på dræning af et meget vådt areal mellem 
søerne. 

Herefter ser planen således ud:  

  2022/2023 2023/2024 2024/2025 2025/2026 2026/2027 

Græsslåning af arealerne 21000 21000 21000 21000 21000 

Græsslåning af stier 17000 17000 17000 17000 17000 

Nyt grus til stierne     25000     

Reparation/udskiftning af bænke   1000     1000 

Beskæring/vedligeholdelse af træer 20000 20000 20000 20000 20000 

Oprensning af søerne   150000       

Fredskov vedligeholdelse   15000       

Biodiversitet   15000       

Dræning ved søområdet 30000         

I alt  88000 239000 83000 58000 59000 

 

 

Ad 4) Eventuelt 

Intet under eventuelt 

 


